

Referat fra møde i Repræsentantskabet

tirsdag d. 13. dec. 2016 kl. 9 - 12 i Asylet, Sønderborg

- a) Forslag fra forretningsudvalget.
- a. Oplæg til nye regler for kørselsafregning
Det blev vedtaget, at vi fra 1. januar 2017 udbetaler kørselsgodtgørelse 2 kr. /km til møder i SKLA-regi: dvs
 - i. Møder i Forretningsudvalget,
 - ii. Møder i Repræsentantskabet
 - iii. Møder i de af SKLA nedsatte arbejdsgrupperKørselsbilag afleveres til kassereren (Gert Wonsyld) på de udleverede skemaer.
Arbejdsgrupperne må gerne samle sammen og aflevere primo december.
 - b. De "nye" refusionsskemaer blev kort gennemgået. De var også blevet drøftet på Regnskabsseminaret i november. Her blev det endnu engang påpeget, at rigtigheden af det indsendte regnskab er Arkivleder og –kasserers ansvar. Skal selvfølgelig også være revideret.
 - c. Husbillede fra ejendomsmæglere. Punktet blev drøftet, fordi vi gerne - til de relevante arkiver - vil have de billeder, som ejendomshandlerne tager i forbindelse med hussalg. Så kan vi om x år se hvorledes ejendommene så ud før i tiden.
Broager Arkiv har en aftale, som vi forhåbentlig kan bruge til resten af SKLAs arkiver.
 - d. Fejring 2020: Historisk Samfund for Sønderjylland v/Chr. Bo Bojesen vil gerne påtage sig en koordinerende rolle i forbindelse med 2020 fejringerne. ABM udvalget snakker med Christian Bo Bojesen for at få et oplæg fra dem.
- b) Opdatering fra de enkelte grupper: (Gruppesammensætning (bilag))
- a. Lokale. Gruppen har ikke været samlet siden Svend-Erik gik ud. Men der har været forskellige aktiviteter omkring Hørup Arkiv. Stadig ingen afklaring, men vi forsøger en gang til. Det undersøges, hvad det vil koste at bringe de nuværende lokaler i acceptabel tilstand. Toiletforhold og flugtveje. Når overslag fra håndværkere foreligger vil FU tage det op med kommunen.
 - b. IT Gruppen nedlægges, da alle har fibernet, når Broager kommer ind i de nye lokaler. Videre aktiviteter bliver i hjemmesidegruppen.
 - c. Hjemmeside: Her er man klar med 2 kurser i januar hhv. d. 7. og 21. i Stevning Kulturhus. Henrik Delf tilknyttes gruppen. Holm var meget betænkelig ved at skulle gå over til det nye program, da man har en **enorm stor** datamængde, der skal flyttes, måske endda manuelt. Gruppen bedes finde ud af noget for Holm. Adressen på Sundeved er forkert på SKLAs hjemmeside, men ikke på Sundeveds egen.

- d. Arkibas. Ingen kommentarer da gruppen ikke er repræsenteret i Rep Skab.
 - e. Uddannelse/ Historisk Atlas
Uddannelse ligger underdrejet på grund af Henrik Skrydstrups sygdom. Vi håber Knud Erik Sørensen vil påtage sig gruppelederskabet, så vi kan få gang i bl.a. den liste vi har efterlyst over kurser i området fra Vejle og sydpå for et halv til et helt år frem.
 - f. Forsikring. Intet nyt
 - g. PR. Kirsten ville gerne have præsenteret et forslag fra gruppen. Men grundet ingen projektor kunne det ikke lade sig gøre. Er sendt separat.
 - h. Økonomi. Ser fint ud, der er godt 50.000 kr i kassen.
 - i. ABM. Skal til møde engang i foråret. Tager også hånd om 2020 fejringen, som tidligere nævnt.
- c) **Næste møde i Repræsentantskabet: tirsdag d. 21. feb. 2017 kl 9 – 12 i Asylet, Sønderborg**
- d) Bordet rundt. Håber I selv fik noteret det, der var interessant for jer. Jeg fik ikke taget notater.
- e) **SKLA Generalforsamlingen i 2017**
a. **Maikroen på Danfoss d. 4. april 2017 kl 19**

Referent

Vagn Hesselager